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BÜLTENİ



MUŞ GEZİSİ KAPSAMINDA MUŞ TSO VE MUŞ BELEDİYESİNİ 
ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu ile birlikte MUŞ gezisi kapsamında 

MUŞ Belediyesini ve Muş TSO'yu ziyaret ederek istişarelerde bulundu.



BİTLİS GEZİSİ KAPSAMINDA BİTLİS VALİLİĞİ VE 

BİTLİS TSO'YU ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu ve Bölge Oda-Borsa Başkanları 

ile birlikte Bitlis gezisi kapsamında Bitlis Valiliğini ve Bitlis TSO'yu ziyaret ederek istişarelerde bulundu.



TATVAN TSO'NUN 50.YIL ETKİNLİKLERİ KAPSAMINDA 

TATVAN BELEDİYESİNİ VE TATVAN TSO'YU ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu ve Bölge Oda Borsa Başkanları 

ile beraber Tatvan TSO'nun 50. kuruluş yıl dönümü etkinlikleri kapsamında Tatvan Belediyesini ve Tatvan TSO'yu ziyaret 

etti.



BİTLİS PROGRAMI KAPSAMINDA AHLAT SELÇUKLU 

MEZARLIĞINI VE AHLAT MÜZESİNİ ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu ve Bölge Oda Borsa 

Başkanları ile beraber Bitlis programı kapsamında Ahlat Selçuklu Mezarlığını ve Ahlat Müzesini ziyaret etti.



HABİTAT DERNEĞİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Habitat Derneği Kapsayıcı Sürdürülebilir ve Büyüme Program Direktörü Fatih Görünü ve Program Koordinatörü 

Uğurcan Top, odamızı ziyarette ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman ve Genel Sekreterimiz 

Saime Mengeş ağırladı.

Ziyarette, Habitat Derneği ve Odamızın işbirliğinde yapılacak  projeleri görüşüldü.



YÜKSEKOVA'DA TEKSTİL KENT KURULMASI İÇİN İLK 

ADIM ATILDI
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Genel Sekreterimiz Saime Mengeş, DAKA Hakkari Yatırım Destek 

Ofisi Koordinatörü Oğuz Görür, Diğer STK ve Kurum temsilcileri ile birlikte, tekstil kentin kurulması için Yüksekova 

Kaymakamı Sn. Ömer Cimşit ile istişare toplantısı gerçekleştirdiler.

Toplantıda; tekstil kentin kurulacağı yerin belirlenmesi ve projelendirme süreci görüşüldü.  Toplantıda bir 

değerlendirmede bulunan Başkanımız, ''Tekstil kentin kurulmasının İlçedeki genç işsizliğinin önüne geçeceğini, 

istihdam yaratacağını ve yatırımcıların bölgeye gelmesini sağlanacağını dile getirerek sosyo-ekonomik olarak İlçenin 

kalkınmasına katkı sunacağını belirtti.



COĞRAFİ İŞARETLİ ÜRÜNÜMÜZ OLAN ÇİREK PEYNİRİ'NİN 

TANITIM TOPLANTISI VE SERTİFİKA TÖRENİNİ 

GERÇEKLEŞTİRDİK
Yüksekova Ticaret ve Sanayi Odamız tarafından coğrafi işaretli ürün olarak tescillenen 

‘Yüksekova Çirek Peynirinin Tanıtım Toplantısı ve Sertifika Töreni, üretici firma olan 

Baskın Süt fabrikasının bahçesinde gerçekleşti. Toplantıya; Hakkâri Valisi Sn. İdris 

Akbıyık, Yüksekova Kaymakamı Sn. Ömer Cimşit, Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, STK Başkanları ve Kurum Amirleri katılım sağladılar.

Törende; Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar söz aldı. Pınar ‘ Coğrafi 

İşaretini aldığımız  ‘Yüksekova Çirek Peyniri’ tanıtım toplantımıza hoş geldiniz şeref 

verdiniz.

Bugün burada toplantısını yaptığımız Çirek Peyniri ürünün 2019 yılında tescil 

başvurusunu başlatarak 2022 yılının mart ayında  Coğrafi İşaretli Ürün  Olarak 

tescillettik.. Hakkâri bölgesinde ilk defa yapılan bu çalışma yine odamızın eseridir. 

Bundan sonrası içinde 10 ürün için başvuru sürecini başlatmış bulunmaktayız. Odamız 

Yüksekova ve Şemdinli bölgesinin sahip olduğu yöresel ürünlere değer katmak ve bu 

ürünleri  tüm ülkeye tanıtmak için çalışmalarına devam edecektir. Bundan sonrada tüm 

Avrupa'da pazara girişini sağlamak için çalışmalarımıza devam edeceğiz. Bu süreçte 

bize finans desteği sağlayan DAKA’ya, tescil sürecinde bizlerle yol alan üretici firma 

Baskın Süt Fabrikası yetkililerine ve emeği geçe herkese teşekkür ederim. YÜTSO 

ilklerin adresi olmaya devam edecektir.

Törende; Baskın Süt fabrikası Yetkilisi Necip Baskın da söz aldı. BASKIN’ Çirek

Peynirinin hikayesi çok eskilere dayanır. Yüzyıllardır Yüksekova’nın köylerinde üretilen 

bir peynirdir. Yaklaşık 15 yıl önce kendi fabrikamızda ufak ufak üretimine başladık. Gıda 

mühendisimiz Tekin DEMİR tarafından yüzüncü yıl üniversitesinde yüksek lisans tezi 

olarak yazıldı. Böylelikle bu peynirin tescil süreci için atılacak ilk adımları attık. 2019 

yılında Ticaret Odamız ile birlikte tescil sürecini resmi olarak başlattık.2022 Mart ayında 

da coğrafi işaretli ürün olarak tescilini odamız aldı. Bugün bu törenle bu peynirin 

standartlara uygun üretimine devam edip hem iç piyasada hem de dış piyasada 

pazarlama ve tanıtım çalışmalarımıza devam edeceğiz. Ticaret  Odamıza, DAKA’ya ve 

emeği geçen herkese teşekkür ederim’

.



Törende söz alan Yüksekova Kaymakamı Ömer CİMŞİT şunları belirtti. Cimşit

‘Hepinizin malumu tarihin ilk dönemlerinden beridir insan sağlığı her zaman 

önemli olmuştur. İnsan sağlığının korunabilmesi içinde doğal ve organik ürün 

arayışı sürmüştür. Yüksekova’nın bu yönünden dolayı bizler çok şanslıyız. Hem 

tarım hem de hayvancılık alanında geniş bir yelpazeye ve potansiyele sahiptir. 

İşte bugün sertifika törenini yaptığımız Çirek Peyniri Yüksekova Ticaret Odası 

tarafından coğrafi işaretli ürün tescili alarak hem tadı hem hem de üretimi 

koruma altına alınmıştır. Bu elbette ilk adımdır bundan sonrası için 

Yüksekova’da ki diğer yerel ürünler içinde aynı çalışmaların devam edilmesi 

gerekmektedir. Coğrafi işaretli ürün tescilini aldıkları için ticaret odamıza ,ürün 

üretimi yapan firmamıza ve katkılarından dolayı sayın valimize teşekkürlerimi 

sunuyorum’

Törende söz alan Hakkâri Valisi İdris AKBIYIK ise şunları söyledi. ‘Öncelikle 

Yüksekova Çirek peynirinin coğrafi işaretli ürün olması Hakkari'ye ve tüm 

ülkemize hayırlı olsun. Geldiğimiz günden beri görmek istediğimiz heyecanı 

bugün burada görüyoruz. Bu çalışmalarından dolayı Yüksekova Ticaret ve 

Sanayi Odamız ve üretici firmayı tebrik ediyorum.

Yüksekova ile ilgili daha uzun vadeli projelerimiz var. Yüksekova da Mozarella

peynirini üretimine destek vererek Yüksekova’yı peynir konusunda marka haline 

getirmektir.

Hakkari tarihinin en büyük yatırımları yapılıyor. Hakkâri bir değişim ve dönüşüm 

içinde. Tabi bizim her zaman önceliğimiz eğitim olmuştur. Yüksekova 22 adet 

okul yapıldı. Hiçbir okul kütüphanesiz bırakılmadı. Sayın Cumhurbaşkanımızın 

Hakkâri’ye yapmış olduğu pozitif ayrımcılık ve bakanlarımızın teşviki ile bu 

değişim ve dönüşüm devam edecektir. Hakkâri’nin Yüksekova’nın çok 

potansiyeli var. Biz bu yönde desteklerimizi sürdürüyoruz. Birçok ürün için 

coğrafi işaretli ürün başvuru yapıldı. Hakkâri’nin bütün ilçelerinin potansiyeline 

göre projeler üretip desteklerimizi devam ettireceğiz. Sayın 

Cumhurbaşkanımıza, Bakanlarımıza vermiş oldukları desteklerden dolayı 

teşekkür ediyorum’

Toplantı Yüksekova Ticaret Ve Sanayi Odasının Çirek Peyniri üreticisi Baskın 

Kardeşler Gıda  firması yetkililerine sertifika ve plaket takdimi ile sona erdi



BİNGÖL TSO HİZMET BİNASI AÇILIŞ TÖRENİNE 

KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik (TOBB) Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun katılımıyla 

gerçekleşen Bingöl Ticaret ve Sanayi Odası hizmet binası açılış törenine katıldı.

Hizmet binasının kendilerine hayırlı olmasını temenni ederiz.



ODAMIZ VE TOBB MEYBEM İŞBİRLİĞİNDE MESLEKİ 

YETERLİLİK SINAVLARI GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Odamız ve TOBB MEYBEM işbirliğinde Motorlu Kara Taşıtları Alım Satım Sorumlusu Seviye 5 Mesleki Yeterlilik 

Belgesi sınavları yeni hizmet binamızda gerçekleştirildi. 

Adaylarımıza hayırlı olmasını temenni ederiz



BİRLİK BAŞKANIMIZ İLE BERABER ODA-BORSA 

İSTİŞARE TOPLANTILARINA KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Birlik Başkanımız M.Rıfat Hisarcıklıoğlu ve Oda-Borsa Başkanları 

ile beraber, Erzurum Ticaret ve Sanayi Odası, Erzurum Borsası, Pasinler Ticaret ve Sanayi Odası ve Oltu Ticaret ve 

Sanayi Odası'nda gerçekleştirilen İstişare toplantılarına katıldı.



OSB MÜTEŞEBBİS HEYETİ 2022 AĞUSTOS AYI 

TOPLANTISINA KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Valimiz Sayın İdris Akbıyık Başkanlığında düzenlenen Hakkari-

Yüksekova Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Müteşebbis Heyeti 2022 Yılı Ağustos Ayı Toplantısına katıldı.

Toplantıda, OSB'nin mevcut durumu ve bundan sonraki süreçte yapılacak çalışmalar görüşüldü.



YÜKSEKOVA KARMA SANAYİ SİTESİ KOOPERATİFİ 

YÖNETİMİ ODAMIZI ZİYARET ETTİLER
Yüksekova Karma Sanayi Sitesi Başkanı ve Yöneticileri odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Pınar yeni hizmet binamızda ağırladı. 

Ziyarette; Kooperatif yetkilileri, faaliyetleri hakkında bilgilendirme yaparak destek talebinde bulundular. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



EĞİTİM VE DUYURULARIMIZ

TOBB ile Türk Patent 

işbirliğinde online olarak 

"Coğrafi İşaret ve Geleneksel 

Ürün Adı Tescil Sonrası 

İşlemler ve Ticarileşme" 

konulu webinar

düzenlenecektir. 

04 Ağustos 2022

14:00

https://t.co/Y1mTUkEWav

603115

Yüksekova Belediyesi, Kaldırımların BSK 

ile yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale 

Kanununun 19 uncu maddesine göre 

açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, 

teklifler sadece elektronik ortamda EKAP 

üzerinden alınacaktır.

Detaylar için: 

http://www.yuksekovatso.org.tr/.../YUKS

EKOVA-BELEDIYESI...

Mesleki Eğitim Merkezleri İş Birliği Protokolü 

imzalandı. Gençlerimizi mesleki eğitim 

merkezlerine kayıt olmaya, işverenlerimizi de 

mesleki eğitim merkezlerinden faydalanmaya 

davet ediyoruz. 

https://tobb.org.tr/Sayfalar/Detay.php?rid=278

86...

https://t.co/Y1mTUkEWav?fbclid=IwAR0EEEMTFIl-zUhAtCa58sfpxYK1lnlKN-iL2hbpk7DVht5WyFS1gwxrSJ0


EĞİTİM VE DUYURULARIMIZ

Değerli Üyelerimiz;

TEPAV tarafından başlatılan 

“KOBİ’lerin E-Karnesi Projesi” 

ile ilgili aşağıda belirtilen link 

üzerinden ankete 

katılımlarınızı rica ederiz.

https://kobiekarne.tepav.org.tr


